
 
 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Formannskapet 

Møtested: Formannskapssalen 

Dato: 01.11.2021 

Tid: Kl. 16:00 

 

 

Følgende medlemmer møtte Parti 

Jarle Nilsen AP 

Svanhild I. Lyge Andersen AP 

Veronika B. Brekke Jakobsen AP 

Jan Birger Medhaug H 

Ole Kristian Nilsen H 

Helge Thorheim KL 

Alf Magne Grindhaug KRF 

Tor Asle Grønningen SP 

 

Forfall Parti Varamedlem  Parti 

Rune Midtun FRP Einar Roald Endresen FRP 

Randi Wisnæs H Geir Harald Skorpe H 

Odd Magne Brandt Hansen SV Marianne Sol Levinsen SV UA 

 

 

Møtenotater: 
Ordfører fremmet forslag om følgende medlemmer til å signere protokollen sammen med 
møteleder:  Skorpe (H) og Brekke Jakobsen (AP) 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Innkallingen godkjent. Saker meldt under samlesak for spørsmål. Saklisten deretter godkjent. 
Sak 106/21 ble behandlet som møtets siste sak, etter sak 109/21. 
 
Ordfører informerte om arbeidsmøte for de faste medlemmene av formannskapet og gruppelederne 
mandag 8. november i formannskapssalen kl. 08.30 -15.00. 
 
Varaordfører informerte om rikssamlingsjubileet 2022 som starter 9.juni på Avaldsnes. 
Arrangementet har mottatt over 2 mill i sponsormidler. 
 
Det ble avholdt orientering om koronasituasjonen og vaksinering i Karmøy kommune ved 
kommueoverlege Katrine Marie Haga Nesse. 
 
Møteslutt ca. kl. 18:00. 
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  

104/21 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 18.10.2021  

105/21 Revidert sak - alternativ til elektriske renovasjonsbiler  

106/21 Kjøp av tomteareal til nytt renseanlegg m.m. - Bygnes U. off. 

107/21 Førstegangshøring av kommuneplanens samfunnsdel 2021-2030  

108/21 Samlesak for referatsaker  

109/21 Samlesak for spørsmål  
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104/21 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 18.10.2021 
 

 

01.11.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

1. Oversendelsesforslag fra Hagland (KL): 
Karmøy Hundeklubb har i mange år hatt,på det gamle idrettsanlegget på Avaldsnes,en leieavtale om 
bruk av kjellersalen,til klubbaktivitet og inngjerdet uteareal til opptrening av hunder og 
hundeeiere.Bygget eies av Karmøy Kommune og Avaldsnes Idrettslag,med en halvpart hver.Bygget er 
i dag i en slik forfatning at det ikke kan brukes til hundeklubbens aktiviteter,uten at taket tettes og 
fuktskader utbedres.Før klubben starter nødvendig renovering av bygget,ønsker de en langsiktig 
leieavtale, slik at de har en trygghet for at investeringene blir fornuftige,sett i forhold til 
leietid.Forslag.Det inngåes langsiktig leieavtale med Karmøy Hundeklubb om leie av de samme 
arealer som før.Avtalen forutsetter at,aktuell del av bygget renoveres slik at det blir en sunn,bra og 
trygg plass å være.Dagens reguleringsstatus,endres fra formål barnehage til 
idrettsformål,førHaglands forslag oversendt formannskapet uten realitetsvotering. 
 
Ordfører fremmet forslag om å oversende forslaget til rådmannen. 
 
Votering: 
Oversendelsesforslaget fremmet av Hagland (KL) ble oversendt rådmannen for videre oppfølging. 
 
 
2. Oversendelsesforslag fra Eriksen (KrF): 
Karmøy kommune kjøper inn samiske flagg og flagger med disse flaggene 6 februar som er 
samefolkets dag.Eriksens forslag oversendt formannskapet uten realitetsvotering. 
 
Ordfører fremmet forslag om å oversende forslaget til rådmannen, samt at det utarbeides et 
reglement for flagging i Karmøy kommune. 
 
Votering: 
Oversendelsesforslaget fremmet av Eriksen (KrF) ble oversendt rådmannen for videre oppfølging. Det 
norske flagget heises/fires på offentlige flaggstenger ihht de norske flaggreglene. Administrasjonen 
vurderer om det er behov for et eget reglement/forskrift for bruk av offentlige flaggstenger til andre 
flagg enn det norske. 
 
 

FSK - 104/21 Vedtak: 

1. Oversendelsesforslag fra Hagland (KL): 
Oversendelsesforslaget fremmet av Hagland (KL) ble oversendt rådmannen for videre oppfølging. 
 
2. Oversendelsesforslag fra Eriksen (KrF): 
Oversendelsesforslaget fremmet av Eriksen (KrF) ble oversendt rådmannen for videre oppfølging. Det 
norske flagget heises/fires på offentlige flaggstenger ihht de norske flaggreglene. Administrasjonen 
vurderer om det er behov for et eget reglement/forskrift for bruk av offentlige flaggstenger til andre 
flagg enn det norske. 
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105/21 Revidert sak - alternativ til elektriske renovasjonsbiler 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Rådmannen gis mandat til kjøp av renovasjonsbiler med biogass som drivstoffkilde  

istedenfor elektrisk. Innvilget budsjettramme for P715- Elektriske renovasjonsbiler, 
tilbringerbil og ladestasjoner reduseres fra netto 19,2 mill. kroner til 15,53 mill. kroner. 
Prosjektnavn endres til «Nye renovasjonsbiler». Budsjett for P715- Nye renovasjonsbiler 
blir endret i forbindelse med rullering av investeringsbudsjett for perioden 2022-2031.  

2. Rådmannen gis fullmakt til å beslutte endelig driftsmodell for fyllestasjon. 
3. Rådmannen gis fullmakt til å opparbeide tomt og oppgradere strøm på totalt 3,6 mill.  

kroner. Oppgradering av strøm utgjør en brutto investeringsutgift på 0,7 mill. kroner. 
Rådmannen legger til grunn at andre interessenter bidrar med finansiering på 0,4 mill.  
kroner til oppgradering av strøm. Økt investeringsbehov innarbeides i forbindelse med 
rullering av investeringsbudsjett for perioden 2022-2031.  

 
 

26.10.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 

 

Behandling 

Storesund (Ap) ba om gruppemøte. 
5 minutter gruppemøte innvilget. 
Møtet ble satt igjen. 
Davidsen (H) trakk forslaget sitt. 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HTM - 114/21 Vedtak: 

 
1. Rådmannen gis mandat til kjøp av renovasjonsbiler med biogass som drivstoffkilde  

istedenfor elektrisk. Innvilget budsjettramme for P715- Elektriske renovasjonsbiler, 
tilbringerbil og ladestasjoner reduseres fra netto 19,2 mill. kroner til 15,53 mill. kroner. 
Prosjektnavn endres til «Nye renovasjonsbiler». Budsjett for P715- Nye renovasjonsbiler 
blir endret i forbindelse med rullering av investeringsbudsjett for perioden 2022-2031.  

2. Rådmannen gis fullmakt til å beslutte endelig driftsmodell for fyllestasjon. 
3. Rådmannen gis fullmakt til å opparbeide tomt og oppgradere strøm på totalt 3,6 mill.  

kroner. Oppgradering av strøm utgjør en brutto investeringsutgift på 0,7 mill. kroner. 
Rådmannen legger til grunn at andre interessenter bidrar med finansiering på 0,4 mill.  
kroner til oppgradering av strøm. Økt investeringsbehov innarbeides i forbindelse med 
rullering av investeringsbudsjett for perioden 2022-2031.  

 

01.11.2021 Formannskapet 

 

Nilsen (H) fremmet følgende fellesforslag på vegne av Høyre og Karmøylista: 
Rådmannen gis mandat til kjøp av EURO VI renovasjonsbiler med diesel som drivstoffkilde istedenfor 
elektrisk. Innvilget budsjettramme for P715-Elektriske renovasjonsbiler, tilbringerbil oppdateres med 
nye kostnader. Prosjektnavn endres til «Nye renovasjonsbiler». Budsjett for P715-Nye 
renovasjonsbiler blir endret i forbindelse med rullering av investeringsbudsjett for perioden 2022-
2031. 
 
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt med 6 stemmer mot, 5 stemmer (3 H, 1 FRP, 1 KL) for forslag fremsatt av 
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Nilsen (H) på vegne av H og KL. 
 

FSK - 105/21 Vedtak: 

 
1. Rådmannen gis mandat til kjøp av renovasjonsbiler med biogass som drivstoffkilde  

istedenfor elektrisk. Innvilget budsjettramme for P715- Elektriske renovasjonsbiler, 
tilbringerbil og ladestasjoner reduseres fra netto 19,2 mill. kroner til 15,53 mill. kroner. 
Prosjektnavn endres til «Nye renovasjonsbiler». Budsjett for P715- Nye renovasjonsbiler 
blir endret i forbindelse med rullering av investeringsbudsjett for perioden 2022-2031.  

2. Rådmannen gis fullmakt til å beslutte endelig driftsmodell for fyllestasjon. 
3. Rådmannen gis fullmakt til å opparbeide tomt og oppgradere strøm på totalt 3,6 mill.  

kroner. Oppgradering av strøm utgjør en brutto investeringsutgift på 0,7 mill. kroner. 
Rådmannen legger til grunn at andre interessenter bidrar med finansiering på 0,4 mill.  
kroner til oppgradering av strøm. Økt investeringsbehov innarbeides i forbindelse med 
rullering av investeringsbudsjett for perioden 2022-2031.  

 
 
 

 

 

106/21 Kjøp av tomteareal til nytt renseanlegg m.m. - Bygnes 
 

 
 

28.06.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Saken ble trukket.  
 

KST - 085/21 Vedtak: 

Saken ble trukket.  
 

01.11.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Saken ble behandlet etter sak 109/21. 
 
Møtet ble vedtatt lukket jf. kommuneloven § 11-5 tredje ledd, bokstav b, jf. offentlighetslova § 23 
første ledd. 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
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107/21 Førstegangshøring av kommuneplanens samfunnsdel 2021-

2030 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
 

1. Karmøy kommunen rullerer kommuneplanens samfunnsdel i henhold til PBL § 11-2 og 
formannskapet legger Samfunnsdelen 2021-2030  ut på førstegangshøring i tråd med PBL § 11–
14 Høring av planforslag 

 
 

01.11.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

      

Formannskapet fattet enstemmig vedtak om at saken skal behandles i kommunestyret. 
 
Saken ble tatt opp til realitetsbehandling. 
 
Medhaug (H) fremmet følgende forslag på vegne av Høyre og Karmøylista: 
Saken sendes tilbake for videre bearbeiding før vedtak om å sende planen på høring. Viktige temaer 
og moment i den videre bearbeiding blir: 
Innbyggerne bør være hovedfokus innledningsvis i samfunnsdelen. 
Se nærmere på den videre utbygging og forholdet mellom byer, bygder, tettsteder med tanke på 
utviklingsmuligheter og bedre balanse mellom disse og dermed mindre sentralisering. Det skal legges 
til rette for utviklingsmuligheter over hele kommunen. Her bør eksisterende infrastruktur og vedtatte 
planer og prosjekter hensyntas. Vedrørende byutvikling bør måltallene reduseres og i tillegg fremstå 
som en ønsket utvikling. 
Det må også sies noe mer om tenkt utvikling på Norheim og endelig bør det eventuelt konkretiseres 
nærmere hvilke særlige behov kommunesenteret har i samfunnsplanen. 
Bilen er en nødvendighet i bygde Norge og dette faktum bør fremgå av planen. 
Godt natur-, miljø- og jordvern er ikke til hinder for at nødvendig infrastruktur og andre 
samfunnsviktige etableringer foretas. 
 
 
Votering: 
Innstillingen fikk 7 stemmer og vant frem mot forslag fremsatt av Medhaug på vegne av Høyre og 
Karmøylista som fikk fire stemmer (3 H, 1 KL), og falt. 
 
 

FSK - 107/21 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommunen rullerer kommuneplanens samfunnsdel i henhold til PBL § 11-2 og 

formannskapet legger Samfunnsdelen 2021-2030  ut på førstegangshøring i tråd med PBL § 11–
14 Høring av planforslag 
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108/21 Samlesak for referatsaker 
 

01.11.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

 
239/21 - 21/38298 - Søknad om tilskudd til bygging av Friluftshuset Vest 
Ordfører informerte om at søknaden er sendt til administrasjonen, og administrasjonen legger frem 
sak tidlig i 2022. 
Saken tatt til etterretning. 
 
Øvrige saker tatt til etterretning. 
 

FSK - 108/21 Vedtak: 

Referatsakene ble tatt til etteretning. 
 
 

 

 

109/21 Samlesak for spørsmål 
 

01.11.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

1. Nilsen (H) ønsket status for grunnervet på Spanne. 
Rådmannen bekreftet at skjønnet skal behandles i mars. 
 
2. Grønningen (SP) viste til arbeidet med samfunnsdelen og stilte spørsmål om muligheter for at 
partiene kan samarbeide med forslagene i forkant av behandlingen. 
Ordfører viste til arbeidsprosessen så langt, samt arbeidsgruppen som ble opprettet som 
undergruppe fra formannskapet. 
Ordfører oppfordrer til at partiene har en god dialog frem til behandling i kommunestyret 15. 
november. 
 

 

 


